

商标注册证

第 1316805 号

商 标

SNOW

注 册 人 沈阳华润雪花啤酒有限公司

注 册 人 地 址 辽宁沈阳市铁西区建设东路42号

核定使用商品 第 32 类

★啤酒, 黑啤酒★

注册有效期限 自公元 1999 年 9 月 21 日至 2009 年 9 月 20 日止



局长签发

侯林



86200418699ZM

注册商标变更证明

兹核准第 1316805 号商标变更注册人名义。

变更后注册人名义： 华润雪花啤酒(辽宁)有限公司。



二〇二四年十月二十一日

- 注：1.本证明应与《商标注册证》一并使用。
2.本证明变更后注册人名义为多个时，第一人为代表人。



Z200911525ZM

核准续展注册证明

兹核准第 1316805 号商标续展注册，续展注册有效期自 2009 年 9 月 21 日至 2019 年 9 月 20 日。



注：本证明应与《商标注册证》一并使用。



BG201063696ZM

注册商标变更证明

兹核准第 1316805 号商标变更注册人地址。

变更后注册人地址： 辽宁省沈阳市苏家屯区雪莲街159号。



- 注：1.本证明应与《商标注册证》一并使用。
2.本证明变更后注册人名义为多个时，第一人为代表人。



商标续展注册证明

兹核准第 1316805 号商标第 32 类续展注册。

续展注册有效期至 2029 年 09 月 20 日

发证机关



注：本证明应与《商标注册证》一并使用。

Registration No.: 1316805

CERTIFICATE OF TRADEMARK REGISTRATION



SNOW

Goods (all included in Class 32):

Beer; Black Beer

Registrant: China Resources (Shenyang) Snowflake Brewery Co., Ltd.

Address: No. 42, Jianshe Dong Rd. Tiexi District, Shenyang, China

Registration Date: September 21, 1999 **Validity Date Until:** September 20, 2009

Issued by Mr. HOU Lin, President of State Administration for Industry and Commerce of the People's Republic of China.

Sealed by
Trademark Office
of State Administration for Industry and Commerce
of the People's Republic of China



Bar code of the certificate number
BG200418699ZM *

Certificate of Change

This is to certify that the trademark under registration No. 1316805 has been changed, and the company name after change is CHINA RESOURCES SNOW BREWERY (LIAO NING) COMPANY LIMITED.

October 21, 2004

Sealed by

Trademark Office

of State Administration for Industry and Commerce
of the People's Republic of China

Note: This certificate should be used together with the Trademark Registration Certificate

The first person is the representative if there is more than one registrant after change.



Certificate of Renewal

This is to certify that the trademark under registration No.1316805 has been approved to renew and it is valid from September 21, 2009 to September 20, 2019.

June 1, 2009
Sealed by
Trademark Office
of State Administration for Industry and Commerce
of the People's Republic of China

Note: This certificate should be used together with the Trademark Registration Certificate.

--Translated by Unitalen--

Bar code of the certificate number
BG201063696ZM

Certificate of Change

This is to certify that the trademark under registration No. 1316805 has been changed, and the company address after change is No. 159 Xuelian Street, Sujiatun District, Shenyang 110101, Liaoning, China.

August 21, 2010

Sealed by

Trademark Office

of State Administration for Industry and Commerce
of the People's Republic of China

Note: This certificate should be used together with the Trademark Registration Certificate

The first person is the representative if there is more than one registrant after change.



Bar code of the certificate number
TMXZ20190000128745XZH01

Certificate of Trademark Renewal

This is to approve that the trademark under No. 1316805 in class 32 has been renewed, and the registration valid period of renewal is until September 20, 2029.

Trademark Examination Service Seal of
National Intellectual Property
Administration of P.R.C. (sealed)

Note: This certificate should be used together with the Trademark Registration Certificate.